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Interpelacje !

(! Mieszkancy miasta pytajq kiedy powstanie zapowiadana od dlu2szego czasu miejska

. 
Etacja paliw. Po nierozsuzygniqtym przetargu na jej budowq przez pGK ,,Saniko,' sp. z o.
o. , Jrt6ra miala byi operatorem tego przedsiqwzigcia nast4pila cisza w tej spolecznie

2/ Nasi nieszkancy kt6rzy w dlugiej kolejce czekari na zapisanie siq do dofinansowania
przez Urzqd Miasta zakupu roweru, pyrajfu czy bedzie ro moiiiwe w 2024r. W projekcie
bud2etu na rok nastqpny takiej pozycji nie ma. oczekiwanie na rozstrzygniqcie skargi do
Woiew6dzkiego Sadu Adminisnacyjnego moZe byd bardzo dlugie. Czy byly przez pana
Prezydenta podejrnowane pr6by rozm6w z Regionaln4 Izbq Rozrachunko.q * t"j sprawie,
bo przecie2 dwukrotnie RIo odrzucilo uchwalq Rady Miasta dotycz4cq dofinansowania
zakupu rower6w dla wloclawiarr.

'-)Z't(:r 
- '.. j tpi

3/ od srony ulicy Lqgskiej naprawienia wymaga uszkodzone ogrodzenie boiska szkoly
Podstawowej Nr 3.
4/ 

9s-tlgtio w mie5cie trwajq nasadzenia nowych drzew w pasach drogowych za kwotq 1
mil. 200 tys. zl. w ilodci 300 sztuk. Tych nasadzeri jest rzeczywiscie duzo, natomiast ich
efelt-jest polowiczny, bo po ohesie gwarancji ich pielqgnacja i biei4ce uuzymanie jest
niewlafciwe ze strony sluZbmiejskich i blisko polowa tych drzew usycha narazai4c budzet
miasta na straty. Prosze o inforp66l*, jak dluga jest gwarancja tych nasadzeri i czy Urzqd
Miasta zrewiduje swoje dziaiania w tych sprawach tak zeby bylo jak najmniej srit w
drzewostanie miej skim.
5/ Na miejskich bulwarach naprzeciwko plywaiqcej sceny jest zamontowana trybuna dla
widz6q gdzie s4 uszkodzone 4 plastikowe siedzenia. prosiq o ich wym.ianq.
6/ Na r'licy srebmej w pasie chodnika stoi uscbniete komplenrie drzewo, kt-6re mo2e
stanowii zagroienie dla mieszkaic<jw. proszq o jego usuniecie.
7/ Na ulicy Janiny Lech na chodnik wychodzq chwasty kt6rych nikt nie usuwa. ponadto
krzewy plo24ce z pasa rozdzielai4cego jezdniq z chodnikiem rozrosly siq do jego polowy i
wymagaj4 usuniqcia by udroinid jego dostqpno6i dla pieszych.
8/ Mieszkaricy ulicy sw. Antoniego p.osrq o naprawq zapadriny chodnika w pobli2u
sbzyLowania rej drogi z uJic4 MlynarskE_

Z powa2aniem
Janusz Dqbczyriski
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